
Zápisnica napísaná na mimoriadnom zasadnutí OZ v Mojzesove 10.10.2008 

 

Prítomní boli podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice. 

R o k o v a n i e 

1. Otvorenie 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Emil Gábriš.  Privítal 

prítomných a po nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, ţe rokovanie obecného 

zastupiteľstva je uznášaniaschopné. 

2.  Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol:  Ing. Teplan Ján 

                                                                    Ing. Čunderlík Jozef 

                                                                    Zlatinský Branislav 

Predsedajúci dal hlasovať, aby komisia pracovala v tomto zloţení. 

  

Za:           6 

Zdrţal sa:   0 

Proti:        0 

  

Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil: Ing. Marián Vrták, Ing. Magdaléna Dojčanová 

3. Návrh VZN obce Mojzesovo o určení príspevku v MŠ Mojzesovo, v školskom klube 

    a školskej jedálni ZŠ a v jedálni MŠ Mojzesovo 

Predsedajúci – toto VZN bolo uţ prerokované na pracovnej porade, všetci ste ho mali  doma, bolo 

Vám odoslané e-mailom. 

Ing. Čunderlík -  ţiadam doplniť zmenu v § 4 , 1.2 odst. a  „Podmienky úhrady príspevku“, 

kde „poštovou poukáţkou“ nahradí formula  „v hotovosti na príjmový doklad vedúcej školskej jedálne“.  

Predsedajúci dal hlasovať, o prijatí VZN s navrhnutou opravou. 

  

Za:            6 

Zdrţal sa:   0 

Proti:        0 

4. Ţiadosť o odkúpenie budovy MŠ Mojzesovo – schválenie odkúpenia podľa 

     Biskupského úradu v Nitre 

Ing. Čunderlík – oboznámil poslancov s troma variantmi, na ktorých sa dohodli na  

spoločnom stretnutí zástupcovia BÚ a p. starosta s podstarostom. 



1. Dlhodobý prenájom budovy za symbolickú cenu. 

2. Výmena budovy za ornú pôdu v cene, ktorú určí odhadca. 

3. Odkúpenie budovy do vlastníctva obce v cene, ktorú určí odhadca. 

p. Zlatinský – čo je dlhodobý prenájom. 

Predsedajúci – 25-30 rokov za symbolickú cenu, napr. 1 Sk, ale budova by nebola naša. 

Ing. Čunderlík – navrhujem 2 variantu t.j. výmenou za ornú pôdu. 

p. Zlatinský – musíme vedieť aká bude hodnota budovy. 

Ing. Dojčanová – majte na pamäti, ţe je finančná kríza, pôda ako taká má trvalú hodnotu, 

bonita pôdy sa nemení, pričom budova je schátraná a z jej hodnoty sa bude stále odpisovať. 

Predsedajúci – vytiahol som z portálu vhodnú pôdu na výmenu. Bude záleţať od znalca, 

pretoţe prvá zmienka o budove je z roku 1923, takţe hodnota by nemala byť veľká. 

Ing. Vrták – kto vyberie znalca. 

Ing. Čunderlík – znalca môţeme navrhnúť aj my, ale myslím, ţe toto doriešime aţ na  

ďalšom spoločnom stretnutí so zástupcami biskupského úradu, ak vyberieme túto variantu. 

Navrhujem, aby sme dali do ponuky pozemky, ktoré nie sú pre nás lukratívne. 

p. Zlatínsky – ak nám platia ročný prenájom 4 000, Sk/ha, tak je to pre nich výhodné. 

Ing. Teplan – znalec musí zobrať do úvahy súčasný stav t. j. statika, kde majú veľký vplyv 

tie zboţné jamy a  všetky  negatívne veci okolo. 

p. Zlatinský  - zaujímajú ma tie záhrady za škôlkou. 

Predsedajúci – tie sa na spoločnom stretnutí ani neriešili, pretoţe tie nie sú predmetom rokovania. 

Ing. Čunderlík – ak by sme tam chceli stavať napr. bytovky, tie budeme riešiť potom. 

p. Zlatinský – ako by do tých záhrad chodili, sú to vlastne pozemky bez prístupovej cesty. 

Ing. Čunderlík – BÚ dá vecné bremeno na škôlku, aby mali prístup k pozemkom. 

Teraz nemáme dôvod ţiadať o pozemky za škôlkou, lebo nemáme vypracovaný  Územný 

plán obce. 

Predsedajúci – ja som vybral naozaj pozemky, ktoré pre nás nie sú lukratívne, napr.  

v Starej bani, na tzv. Kúte a pod. Tieto výpisy im ja dám, oni si to prešetria a dajú nám vedieť 

či s nimi súhlasia. 

p. Zlatinský – nemali by sme k tomu pristupovať tak, ţe im dáme to najhoršie čo máme, aspoň pol na 

pol.  

Predsedajúci – ja som vybral najväčšie pozemky, aby to nemali rozkúskované, pôda ako  

taká je dobrá, len pre nás je nevýhodná poloha. Môţu si dať znalecký posudok na pôdu, ale 

všetko je to kvalitná ornica. 

Ing. Čunderlík – teraz uţ predbiehame, najprv musíme vybrať variantu, aţ potom riešiť  

ostatné veci.  

Predsedajúci dal hlasovať za 2 variantu. 

  

Za:            6 

Zdrţal sa:   0 

Proti:        0 

5. Rozpočtové opatrenie č. 2/2008 – Návrh na úpravu rozpočtu k 30.9.2008 

  

Ing. Čunderlík – návrh sme prebrali s Ing. Teplanom po poloţkách. Príjmová časť je  



v poriadku. Prečítam návrh na úpravu jednotlivých poloţiek a potom ich môţete  

pripomienkovať. Mám hneď pripomienku k TKO, kde navrhujem, aby pracovník 

chodil pri zbere separovaného odpadu a zapisoval kto triedi odpad. Náklady na odvoz 

TKO sú veľmi vysoké. Takisto navrhujem, aby účtovníčka pripravila podklady  o  

nákupe čistiacich a kancelárskych potrieb a finančná komisia v rámci svojej činnosti 

toto skontroluje. Ďalej bola vykonaná skartácia a archivácia, o ktorej sme vedeli, ţe  

sa robí, len ju treba teraz dodatočne schváliť. 

Ing. Vrták – je tu uvedený nákup dvoch kosačiek, kde sú?  

Predsedajúci – tieto boli zakúpené v rámci aktivačnej činnosti a ÚPSVaR nám ich  

celé preplatí. Jedna  kosačka je v materskej škole a druhá je v pivnici obecného úradu. 

Ing. Čunderlík – navrhujem, aby sme hlasovali o úprave rozpočtu. 

Predsedajúci dal hlasovať o Rozpočtovom opatrení č. 2/2008 – Návrh na úpravu rozpočtu 

k 30.9.2008, tak ako ho prečítal  Ing. Čunderlík.  

  

Za:            6 

Zdrţal sa:   0 

Proti:        0 

Upravený rozpočet tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmenom „A“. 

6. Rôzne 

Predsedajúci – prečítam Vám Ţiadosť o pridelenie nehnuteľného majetku – pôdy vydrţaním,  

pre p. Rozáliu Vašekovú. 

Ing. Vrták – o akú pôdu sa jedná.  

Predsedajúci – je to jej pôda, ktorú zdedila po svojich rodičoch, ale táto neprešla dedičským  

konaním. Túto pôdu roky obrábajú a teraz potrebuje Váš súhlas na pridelenie vydrţaním. 

Predsedajúci dal hlasovať o ţiadosti p. Vašekovej. 

  

Za:            6 

Zdrţal sa:   0 

Proti:        0  

Ţiadosť tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmenom „B“. 

  

Predsedajúci – ešte sa vrátime k ţiadosti p. Kačkovičovej, mali ste k tomu nejaké dodatky. 

Ing. Teplan – navrhujem doplniť, ţe im to predáme za 200,- Sk za m2, ale ak do  

5-tich rokov predloţia na obecný úrad kolaudačné rozhodnutie vráti sa im určitá časť zo  

sumy, ktorú zaplatili. Napríklad 50%, alebo 70%. 

Predsedajúci – treba sa dohodnúť na jednej sume, aby sme im vedeli odpovedať.  

Predsedajúci dal hlasovať za návrh 50%. 

  

Za:           4 

Zdrţal sa:   0 

Proti:        2 

  

 



Predsedajúci dal hlasovať za návrh 70%. 

  

Za:             2 

Zdrţal sa :   0 

Proti          4 

  

Predsedajúci – mám pre Vás dôleţitú informáciu  týkajúcu sa kanalizácie našej obce.  

Dostal som dve ponuky týkajúce sa vypracovania celej dokumentácie na kanalizáciu,  

jedna je aj na CD.  

Ing. Teplan – navrhujem, aby toto CD Ing. Čunderlík pripravil pre všetkých poslancov a  

na najbliţšej pracovnej porade by sme sa touto problematikou zaoberali. 

Ing. Čunderlík – navrhujem, aby sa do konca novembra zišla kultúrna komisia a vypracovala 

plán práce, kde by zahrnula aj vítanie nových občanov, zlaté a strieborné svadby. O kaţdom 

stretnutí kaţdá komisia urobí zápis a podľa toho bude aj odmeňovaná. Zároveň prosím,  

aby bola k nahliadnutiu prinesená obecná kronika. 

Ing. Dojčanová  - navrhujem jeden zájazd do Kremnice, ktorý by bol v rámci návštevy 

mincovne aj takým školením o eure. 

Ing. Vrták – Ing. Čunderlík pripravil prezentáciu o eure a je naozaj na úrovni. 

Ing.Čunderlík – koľko by zájazd stál? 

Ing. Dojčanová – autobus 8 000,- Sk plus vstupné do mincovne 45,- Sk. 

Predsedajúci – ak máme dať 8 000,- Sk, urobme radšej prezentáciu v kultúrnom dome a 

tam sa môţe zistiť prípadný záujem o zájazd. 

Ing. Čunderlík – určime hneď termín, lebo sme povinní školenie zabezpečiť. 

Predsedajúci – najbliţší voľný termín je 29. októbra 2008 t.j v stredu. 

7. Diskusia 

Prebehla pri prejednávaní jednotlivých bodov programu. 

8. Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 149/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   návrh VZN obce Mojzesovo 

o určení príspevku v MŠ Mojzesovo, v školskom klube a školskej jedálni ZŠ a  

v jedálni MŠ. 

Uznesenie č. 150/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   pokračovanie v jednaniach 

odkúpenie  budovy MŠ Mojzesovo podľa návrhu BÚ v Nitre – výmenou za ornú pôdu. 

 

 



Uznesenie č. 151/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   Rozpočtové opatrenie č. 2/2008 

Návrh na úpravu rozpočtu k 30.9.2008. 

Uznesenie č. 152/08 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s ú h l a s í   s vydrţaním pozemkov LV č. 1063, 1008, 1007, 

1006, 1529, 1113, 1095, 1704, 463, 1516, po Márii Hlavačkovej-Teplanovej 

 nar. 21.08.1903 pre Rozáliu Vašekovú nar. 28.11.1924 Mojzesovo 113. 

Uznesenie č. 153/08 

Predaj pozemkov: V prípade, ak majiteľ pozemku do piatich rokov od kúpy pozemku  

predloţí  kolaudačné rozhodnutie, Obecný úrad Mojzesovo mu vráti 50% kúpnej ceny.  

  

K návrhu uznesenia neboli vznesené ţiadne pripomienky. 

Hlasovanie: 

  

Za:            6 

Zdrţal sa:   0 

Proti         0 

  

Návrh bol jednomyseľne prijatý. 

 

9. Záver 

 

Na záver predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a mimoriadne zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil. 

  

                                                     Dah. 

  

Overovatelia:  Ing. Marián Vrták                                            Emil Gábriš 

                       Ing. Magdaléna Dojčanová                             starosta obce 

  

  

Zapísala: Jana Bugriová 

 


